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Spolu s rokem 2014 vstupuje časopis Jezdectví do svého již 62. (!) ročníku. Ani v tom to  

pokročilém věku však rozhodně nepatří do starého železa, n aop ak-aby  se vám líbil, nechal 

si vytvořití nový facelift! Na šedesátníka se sice necítí, ale přeci jen je  ve svém věku dalek pídit 

se po laciných senzacích a jako správný, životem protřelý gentleman se chystá sloužit к užitku 

a dobru svých obdivovatelů, čtenářů. Držte mu tedy palce, aby si ho za to vážili! (red)

facebook .

Stejně jako  vloni m ůžete na našem profilu hlasovat 
pro skokové a drezurní jezdce a koně roku 2013. 
Vyberte svoje favority z těch, kteří obdrželi hlasy od
borné komise! D ejte jim  svůj hlas a pošlete je  na špici 

FB-hlasování! O tom , ja k  se shodnou laické a odborné  

hlasy, se dozvím e v dubnovém  Jezdectví.

> > > www.jezdectvi.cz > > >
Na našem webu se stále něco děje. Před Vánoci jste se mohli v našich soutěžích obda
rovat výhrami. S Litexem osm z vás vyhrálo jezdecké triko a deset pilných zase obdrželo 

stolní kalendář M ladí jezdci 2014. A to nebylo vše -  nově vzniklé rubriky na našem webu, 
Seznamte se s... a Ohlédnutí z a ... m ůžete vytvářet spolu s námi! Napište nám na web@  

jezdectvi.cz, které zahraniční jezdce byste chtěli přiblížit a za kterými akcemi byste se ještě 

chtěli ohlédnout. Zima teprve začíná -  a končit bude až po 1. březnu, kdy se koná gaíavečer 

Koně na Míně!
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SPORT

36 “Třináctka za mnou, čtrnáctka přede mnou, 
aneb takové malé bilancování našich 

nejlepších skokanů.

Jiří Giogas svými výkony na posledním 

paradrezurním mistrovství České republiky 

překvapil...
Česká jezdecká federace přemýšlí, zda 

a jakým způsobem upravit výši příspěvků. 

Kjakému názoru byste se přiklonili vy?

48 František Vítek vzpom íná, jak  vyhrál 
s Koraném V e lko u ... Přesně 10 let poté, 

co se poprvé uviděli v chuchelském  

„koncentráku".
50 Podle trenéra je  velm i pravděpodobné, 

že se O rphée des Blins pokusí i potřetí 
zapsat do historie nej slavnějšího 

do stih u ...
5 2  Zatím co v Pardubicích se cizincům  

nedaří, v Hongkongu naopak dostali 

ostudně „na frak"...

RUBRIKY..................

6 Kudykam  

8  Společnost 

10 Pavo Pohár Jezdectví 

12 Speciální rozhovor 

28 Tém a měsíce

http://www.jezdectvi.cz


FOTOUDÄLOST
Kdo by si před Vánoci nedopřál 

nějaký pěkný trip, třeba do Paříže?

A což teprv za něčím tak luxusním, 
jako jsou koně!

Ж .
TÉMA

Jistě, pařížský luxus je  jedna 

věc, a česká realita druhá. Takže 

pojďme se zamyslet, jak nakrmit 

koně, aby nás to nestálo m ajlant

Drezurní 

jezdkyně 

Tereza 

Hábová má

I» j úspôný
plánuje na 

příští rok?

WESTERN

54 Klub chovatelů paín tů má za sebou 

pestrý rok. Nejkrásnější kůň, nové  

prezidium  -  čtěte!
56 Petra Čechová sice začínala na parkuru, 

te ď je  však nejrychlejší m ezi barely.
A m im o to  je  Šťastnou m am in k o u ...

5 9  Scénografka Adéla Brabcová se přes 

koně zam ilovala do trailu.

ZAJÍMAVOSTI

68  Do ze m ě  Pána prstenů nás te n to k rá t  

za ve d e  C hris tiane  Slawik. Jasně, že  za 

k o ň m i...

74  Břitká Alison Robbins p ra v id e ln ě  je z d í 
tré n o v a t české je zd c e . A dbá h lavně  

na to , aby  byl v p o h o d ě  kůň.
84  V o ltižé r Petr Eim se krom ě v e te rin árn í 

praxe v ěn u je  ta ké  k in e z io tap in g u . Jak 

m ůže koni pom oci?

CHOV

62 Samá zvučná jm éna a jejich neuvěřitelné  

životn í p ř íb ě h y - to  jsou angličtí 
plnokrevníci a je jich historie.

65  Již podruhé opanovali jeho  koně körung 

českého teplokrevníka. A to  i přes to , že 

Rastislav NoskoviČ pochází ze Slovenska.

64 Do chovu českého teplokrevníka přibyli 

noví hřebci. Seznam te se s nimi.

KONÍČEK

2 Dětství má náš hřebeček již  za sebou, 

Co všechno mu přineslo?
4  Malý D aniel Pospěch nen í na koni 

skoro ani v idět, přesto slaví velké  

úspěchy na parkúrových kolbištích.

5 Jak to  dopadlo , když si děvčata vyjela  

na vyjíždku?

32 Polemika 

46 Navštívili jsm e  

48 Dostihy 

54 W estern  

62 Chov

68 Já, kůň 

74 Výcvik

80 Stájový průvodce  

82 Veterina  

93 Fotoarchiv

95 Inzerce 

97 Kupony

opět „NÁŠ" ROK
A už к nám cválá, co cválá, přímo tryská! Ko

nečně je tu po jedenáctí letech opět „náš" rok 

koně. Sice čínský rok začíná až koncem ledna, 

takže ještě musíme vydržet (nene, ja nemusím, 

ja už ho vidim -  že?), ale zatím slavme třeba rok 

české hudby, krystalografie nebo svátek rodin

ných farem. Dobře, to jsem asi nezahrala na tu 

správnou notu, tak co třeba vzpomenout de

setiletého výročí vzniku facebooku? Mimocho

dem děkujeme našim fanouškům, už vás je přes 

11 000! A to nemůže přehlédnout ani takový an- 

tifanoušeMejsu", jako jsem já. A co třeba deseti

leté výročí vstupu do EU? Některé stáje a areály, 

postavené nebo zrekonstruované s pomocí ev

ropských dotací, mají rozhodně co slavit. A my 

ostatní bychom se zase mohli radovat z nějakého 

toho sportovního úspěchu, V roce 2014 se kromě 

olympijských her v Soci a fotbalového mistrov

ství světa v Brazílii odehrají Světové jezdecké hry 

ve Francii. Máte pravdu, to sice žádné obecné tis

koviny nezmiňují, ale pro jezdecký svět to bude 

obří událost. O to lákavější, o co vzdálenější jsou 

příští kanadské WEG. Ale nechoďme tak daleko 

-  ani v Čechách se nudit nebudeme, konají se tu 

tři Světové poháry -  tradiční čtyřspřeží a drezúra 

a po pěti letech i skokový... Hlavně, aby tu čeští 

jezdci nehráli druhé housle. O to se má mimo jiné 

snažit i český jezdecký tým {CET}, který nedávno 

vznikl a má ambiciózní plány. A protože rok 2014 

má být také rokem změn, je  nejlepší příležitost 

к tomu, aby CET slavil úspěch. A když už jsme 

u těch změn, najdete je i na našich stránkách. 

Snad uvítáte po třech letech nový, jednodušší 

layout a rozšíření některých oblíbených rubrik. 

A jelikož se nám nevešla silvestrovská rubrika, 

dám к dobru pár překlepů z tohoto čísla, které 

se nám povedlo odchytit -  Criple Champion, 

drzura, drby... U neodchycených se můžete 

pobavit osobně. Mě dnes pobavilo schválení 

rozpočtu ČR se schodkem 112 miliard. Já bych 

to nenazvala schodkem, ale pořádným scho

dem, a je  jen ke cti třeba ČJF, že se touto státní 

tendencí nenechá svést. A znovu musím děko

vat všem, kteří navzdory všem špatným zprávám 

stále vlastní a milují koně. Apropos -  víte, jak se 

z chovatele koní stane milionář? Když je  předtím 

miliardář...

Aťje pro vás ročník 2014 pozitivní!

Zdena Motyginová

šéfredaktorka

i
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